
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                                                                                 Θεσσαλονίκη, 22/07/2025 
 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Την κα Υπουργό Πολιτισμού 

 

ΘΕΜΑ: «Αγανακτισμένοι δηλώνουν οι κάτοικοι και οι επαγγελματίες της 

Παλιάς Πόλης των Χανίων».  

 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων και επαγγελματιών της περιοχής Τοπανά 

στην Παλιά Πόλη των Χανίων, άλυτα παραμένουν τα συσσωρευμένα 

προβλήματα τα οποία αφορούν την ανάδειξη, την προστασία και την λειτουργία 

της περιοχής τους, υποβαθμίζοντας εδώ και χρόνια αυτή την ιστορική συνοικία.  

 Ζητούν από την Πολιτεία και τις αρμόδιες αρχές μια σειρά παρεμβάσεων για 

την αναβάθμιση της ποιότητας ζωής τους, αλλά και για τη διάσωση του 

ιδιαίτερου χαρακτήρα της περιοχής: 1) Να υπογραφεί Νέα Προγραμματική 

Σύμβαση για την συνέχιση της προστασίας και ανάδειξης της Παλαιάς Πόλης. 

2) Να αποκατασταθούν άμεσα τα τμήματα του Προμαχώνα, τα οποία 

κατέρρευσαν πριν από οκτώ έτη. 3) Να ολοκληρωθούν οι εργασίες ανάπλασης 

της Δυτικής Τάφρου, οι οποίες ξεκίνησαν πριν από επτά έτη και να τοποθετηθεί 

ο φωτισμός του χώρου και των τειχών. 4) Να ολοκληρωθεί το έργο ανάπλασης 

στο Ανάχωμα της Δυτικής Τάφρου, το οποίο παραμένει ανεκτέλεστο εδώ και 

δέκα χρόνια. 5) Να εξασφαλιστούν νέες ισάριθμες με αυτές που καταργήθηκαν 

θέσεις στάθμευσης - για την αποσυμφόρηση του κυκλοφοριακού χάους που 

δημιουργείται καθημερινά και για την ομαλή πρόσβαση των εργαζομένων, των 

επαγγελματιών, των κατοίκων και των επισκεπτών στο Εμπορικό και Ιστορικό 

Κέντρο και 6) Να δοθούν επιδοτήσεις στους λιγοστούς μόνιμους κάτοικους -

που επιμένουν σε πείσμα των καιρών να μην εγκαταλείπουν την Παλιά Πόλη- 

για την επισκευή και την συντήρηση των κατοικιών τους. 

    

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7706

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/7/2025



Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κα Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα 
αιτήματα των κατοίκων και των επαγγελματιών της περιοχής Τοπανά στην 
Παλιά Πόλη των Χανίων, για την διατήρηση του ιδιαίτερου χαρακτήρα της 
περιοχής και για την αναβάθμιση της ποιότητας ζωής της τοπικής κοινωνίας; 
 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

 

 

 

 

 




